

[Text]

problems. I think this extends in the whole area of consultations as well. I quite recognize some of the problems which exist in negotiating with provincial governments who may have a variety of points of view or a variety of interests, but I think this is one item which requires some serious attention.

**The Chairman:** Thank you, Mr. Burton.

Votes 1, 5, 10; L15, L20, L25, L30 and Vote 35, agreed to.

• 1625

**The Chairman:** Before we go on to the Estimates of the National Capital Commission, I believe there was some discussion as to whether or not there would be a special committee to look at their Estimates; was there any final word on that?

**Mr. Marchand (Langelier):** Yes, I asked Mr. Macdonald to set up a Special Committee of the House and the Senate probably on the NCC. I am told that it might be too late in the season to set it up right away, but we will have it first thing in the fall. We agreed that there should be such a Committee because this Committee was not set up to look into these problems because of the present action, for example. So we are going to set up a Special Committee for the NCC so that the members of the House will have an opportunity to discuss all the aspects of this institution.

Votes 40 and 45; L50 agreed to.

**The Chairman:** Shall I report the Estimates to the House?

**Some hon. Members:** Agreed.

**The Chairman:** Thank you, gentlemen, we will adjourn.

[Interpretation]

problèmes. Il peut être très difficile de négocier avec les gouvernements provinciaux qui ont souvent des points de vue ou des intérêts très variés; cependant, je crois que cette question exige qu'on s'y attarde.

**Le président:** Merci, monsieur Burton.

Crédits 1, 5, 10, L15, L20, L25, L30 et 35 adoptés.

**Le président:** Avant de passer au budget de la Commission de la capitale nationale, je crois qu'on avait parlé de former un comité spécial pour étudier ce budget; a-t-on pris une décision à ce sujet?

**M. Marchand:** Oui, j'ai demandé à monsieur Macdonald de former un comité spécial de la Chambre des communes et du Sénat sur la Commission de la capitale nationale. On me dit qu'il est peut-être trop tard pour créer un tel comité présentement, mais ce sera fait à l'automne. Nous avons décidé de former un tel comité parce que ce comité n'était pas prêt à étudier ces problèmes à cause de ce qui se passe présentement. Nous formerons un comité spécial sur la Commission de la capitale nationale; ainsi les membres de la Chambre des communes auront la chance de discuter de tous les aspects de cette institution.

Crédits 40 et 45 L50 adoptés.

**Le président:** Dois-je présenter le budget à la Chambre des communes?

**Des voix:** Oui.

**Le président:** Merci, la séance est levée.